## 《my teacher英语作文两篇(带翻译)》

## my teacher英语作文1

My English teacher, Ms. Li, is a kind and patient person. She has long curly hair and always wears a warm smile on her face. Ms. Li is not only knowledgeable but also very creative in her teaching methods.

Every class, she makes learning English fun by using games, songs, and interesting stories. She encourages us to speak English as much as possible and never gets tired of correcting our mistakes. With her help, my English has improved a lot.

I am very lucky to have Ms. Li as my English teacher. She has inspired me to love learning English and to work harder. I will never forget her kindness and dedication.

我的英语老师李老师是一位和蔼且耐心的人。她有一头卷曲的长发,脸上总是挂着温暖的笑容。李老师不仅知识渊博,而且教学方法也很有创意。

每节课,她都会通过游戏、歌曲和有趣的故事让学习英语变得有趣。她鼓励我们尽可能多说英语,并且从不厌倦纠正我们的错误。在她的帮助下,我的英语水平提高了很多。

我很幸运有李老师作为<mark>我的英语老师</mark>。她激发了我对英语学习的兴趣,让我更加努力学习。我永远不会忘记<mark>她的善良和</mark>奉献。

## my teacher英语作文2

My English teacher, Mrs. Wang, is very popular among us. She is patient and warmhearted, always ready to help when we have problems. Her classes are lively and interesting, making English learning a joy. Mrs. Wang not only teaches us knowledge but also inspires us to pursue our dreams. I appreciate her dedication and wish to become a teacher like her in the future.

我的英语老师王老师在我们中间非常受欢迎。她既耐心又热心,当我们遇到问题时总是乐于帮助。她的课堂生动有趣,使得学习英语成为一种乐趣。王老师不仅教给我们知识,还激励我们追求梦想。我感激她的奉献,希望将来能成为像她一样的老师。